

## Valentin Stalf

Valentin Stalf ist gebürtiger Wiener und hat Accounting & Finance an der Hochschule St. Gallen, an der Sophia University in Tokyo und der Wirtschaftsuniversität Wien studiert. Während seines Studiums arbeitete er unter anderem im Strategy Consulting und im Investment Banking / Mergers & Acquisitions. Nach seinem Abschluss startete er als Entrepreneur in Residence beim Internet Incubator Rocket Internet und war daran beteiligt, verschiedene FinTech Unternehmen aufzubauen.

Born in Vienna, Valentin Stalf studied Accounting & Finance (M.A. HSG) at the University of St. Gallen, Sophia University in Tokyo and Vienna University of Economics and Business Administration. During his studies he worked in a number of fields including Strategy Consulting and Investment Banking/Mergers & Acquisition. After graduating he joined the Internet Incubator Rocket Internet as Entrepreneur in Residence and was involved in building different companies.